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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid SNF-möte
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Tid: 12:01
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Nils Grimbeck
Vice Ordförande Pontus Lindgren

Kassör Ludwig Lewis
Sekreterare Emil Dahlberg

Kandidatansvarig Viktor Carlsson

§1 Mötets öppnande Nils Grimbeck öppnar mötet kl. 12:02.

§2 Val av justerare Ludwig Lewis väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet
• Nils har försökt få en överblick över vad som ska göras detta året.
• Pontus har fixat PR och tänkt efter om cocktailpartyt.
• Ludwig har bokfört det mesta från cocktailpartyt.
• Emil har skrivit protokollet för mötet förra veckan.
• Viktor har fixat kursutvärderare till många kurser.

§5 Kurser
• Åk1: Inga nyheter än så länge.
• Åk2: Det flyter på bra med datalabbar i Statistisk databehandling för

TM. De har tagit i överkant med antal timmar så gör inget att det krockar
med komplexen. Detta har gjorts för de är många program som läser
denna kursen.

• Åk3: Schemakrock med Termodynamik och Reglerteknik. Reglerteknik
är en valbar kurs så kanske är därför de krockar påstår Nils. Nils kollar
upp att termon och regler ligger i samma block så krocken är okej. Ludwig
säger att för TM så är det en obligatorisk valbar kurs. Vi ska ta med oss
detta och se vad vi kan göra.

• Master: CAS simulation of complex systems har dåligt rykte säger Pon-
tus. Pontus har hört att folk inte är nöjda med examinatorn. Pontus ska
läsa kursen så vi får följa hur kursen går.

§6 Kursnämnder och
kursutvärderare

Viktor påstår att det går bra med tillsättning av kursutvärderare, saknas bara
för några få kurser.

§7 Pluggkväll Luwdig säger att många ska laga mat samtidigt och vi har väldigt låg priorite-
ring. F6 ska laga mat för avtackningen och Balngt för balen. Vi får göra något
enklare. Ludwig ställer fram förslaget om toast. Nils tycker vi ska fråga Game-
boy om vi kan låna deras smörgåsjärn så kan de själva värma mackor. Ludwig
säger vi har hög budget så kan vi lägga till fika. De är oklart hur många som
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dyker upp och Nils säger att detta passar bra för detta för mycket kan vi spara
om det blir mat över. Pontus säger att vi kan laga mat hos han men blir väl-
digt svårt med transport. Nils lägger fram förslaget att de som handlar kan gå
tidigare från pluggkvällen. Pontus och Viktor ska handla. Nils säger att vi bör
göra detta arrangemanget vegetariskt. Vi struntar i klädkod till Pluggkvällen.

§8 Utvärdering
Cocktailparty

Ludwig var mest med på matlagningen och anser att vi måste städa upp i hand-
lingslistan och att recept var oklara. Öppna upp idén med puffar till framtida
cocktailpartyn om vi inte får fler fler folk.

Viktor tycker att själva tillställningen gick ganska bra, arret var populärt och
höll på länge. Vi kan förbättra en hel del små saker.

Råde och Alexander hjälpte till väldigt mycket. Även bra hjälp från andra
pateter och skönt att vi fick hjälp vid släppet.

Pontus lägger tyngd på att vi har för lite bemanning och blev därav emellanåt
lite stressigt. Vi var nya denna gången och nästa gång går allt förhoppningsvis
bättre. Blev mindre effektiv i matlagningen för att han inte var med på hand-
lingen och anser att vår organisation kan bli bättre. Lägger fram sin idé om
att kursutvärderare kan få förgång till cocktailpartyt. Denna idé bemöts av oss
andra som god i teorin men svårt att praktiskt utföra då det blir svårt med
administrationen vid insläppet.

Emil säger att vi behöver fler och att vi behöver förbättra matlagningsdo-
kumenten. Poängterar vikten av att kolla inventarie till nästa gång. Rotation
med arbetsuppgifter i personalrummet. Tycker även att vi bör fråga om upp-
ställningsaccess till personalrummet.

Nils tycker att det mesta flöt på ganska bra. Vi behöver plasta maten myc-
ket bättre innan vi ställer in maten i kylen. Vi kan bli bättre på att diska våra
saker direkt efter vi använt dem. Vi låg på bra i fas med matlagningen och låg
före i schemat nästan hela tiden. Håller med om rotation i personalrummet för-
utom vid alkoholservering. Nils ska gå igenom lite i buren vad vi ska använda.
Tyckte att städet gick långsammare än vad det borde. Alla är typ välkomna
till cocktailpartyna så länge man har någon typ av anknytning till F. Kommer
det väldigt många från andra sektioner kanske vi behöver säga nej till en del.
Nils tycker vi ska köpa dyrare och finare vin till nästa gång.

§9 Verksamhetsplan SNF
och Styrelsen

Nils säger att vi behöver kolla på vår verksamhetsplan för året. Nils tycker vi ej
behöver kolla på standard sakerna utan snarare de vi tänker inrikta oss extra
på. Pontus tycker vi ska ändra bilder och sådant så det ser rätt ut på ftek
hemsidan. Nils säger att vi borde kolla på en lista om vad vi ska göra inom
SNF. Nils och styret ska också skriva verksamhetsplan. Styret tycker sektionen
jobbar för mycket år till år och inte kollar på frågor vi ska tänka på över längre
tid. Detta skulle ligga på oss och SAMO att skriva ett sådant dokument. Nils
tycker att det hade varit bra att lyfta fram till Chalmers om sektionens åsikter.
Pontus och Viktor är orolig för att möjligen ta saker i försteg om beslut. Pontus
lyfter upp risken med att driva saker som har en liten majoritet hos sektionen.
Nils säger att ingen riktigt reglerar hur vi ska jobba och beror mycket på vilka
som sitter i SNF just det specifika året. Pontus anser att vi kanske inte kan
jobba jättemycket med detta om vår bemanning forsätter vara så liten. Emil
anser att det är bra med långsiktiga planer så att vi lättare kan arbeta med
frågor innan de hinner bli ett problem så vi inte bara arbetar kortsiktigt. Emil
lyfter även fram att det är viktigt att vi sätter upp mål och har en vision om
hur vi vill att sektionen ska fungera. Nils tilläger att vi ska gå från reaktiva till
proaktiva inom sektionen. Nils ska lyfta fram detta till styret.
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§10 Möten PA, U-enheten Vi har möte med U-enheten imorgon klockan två. Så många som möjligt från
SNF får gärna vara med. Möte med PA på fredag med styret. Vi ska förhopp-
ningsvis ha möte ensamma med PA också.

§11 Aspning Vakanta
poster

Skjuts fram till nästa veckans möte.

§12 Övriga frågor Ludwig frågar kring ekonomin till pluggkvällar. Har inte fått en så bra bild än
på hur många som kommer. Nils tycker att 400 kr per pluggkväll låter rim-
ligt utan att ha räknat på det. Ludwig påpekar att denna pluggkvällen är ett
undantag då det finansieras av FnollK. Nils säger att vi alla ska kolla på bud-
geten efter mötet. Ludwig säger att vi ligger under den vanliga budgeten till
cocktailpartyt. Även fast vi hade satsat på en bit över budget initialt.

Pontus frågar lite kring puff till pluggkväll. Vi andra tycker att det känns
onödigt.

Emil funderar kring serie till protokollen. Nils skickar länk till serierna.

§13 Nästa möte Tisdag 17/09, kl 12:01 i Acceptorn.

§14 Mötets avslutande Nils Grimbeck avslutar mötet kl. 13:10!

Figur 1: https://xkcd.com/1329/
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